
Referat styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Tid: 10.12.2023 kl. 18.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Hilde Ofstad, Hege Størseth, Astrid 
Svinsås, Kine Bjørkvoll. 
Ikke til stede: Thea Marie Aftret, Tuva Sommerschild, Astrid Gunnesmo 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad. 
Referent: Kine Bjørkvoll 
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96/23  Godkjenning av innkalling 
Innkalling er godkjent. 
 
97/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte  
Referat er godkjent. 
 
98/23 Post  
Etterlysning oppgjør utlegg. Kine fikser. 
Kommet opplysning om at man kan søke på støtte fra NRYF for klubber som driver med 
tiltak for rekruttering. Ragnhild har sendt søknad via søknadskjema på nett. 
 
99/23  Rekruttkarusell og Trøndersk statutter, les over link sendt på messenger 
Meldes inn til TrYK: 
 
Sprang: Karusellen bør vare lenger enn i fjor. Grunnlaget for at vi mener dette er fordi ikke 
alle ekvipasjer har tilgang til ridehall/ridebane vinterstid, og mange ekvipasjer er dermed ikke 
klare for konkurranse så tidlig på året. Det er også et aspekt i det hele at dette handler om 
rekrutter. Og det er ikke sikkert at alle rekruttene har foreldre/trenere som kan kjøre hver 
eneste helg. Karusellen 2023 ga heller ikke rom for skader/sykdom/fri slik vi ser det. 



For rideskolene som må fordele hestene utover elevene sine gir også kort karusellperiode 
utfordringer.  
Karusellene i sprang og dressur går samtidig, og vi må ikke skape en situasjon der rekrutter 
som ønsker å ri både sprang og dressur må velge èn gren for å få nok starter. 
 
Det står at det ikke er aldersbegrensning, og at voksne erfarne ryttere ikke er rekrutter. Bør 
dette spesifiseres bedre? Har kanskje ikke vært noe problem frem til nå? 
 
Det bør være forhåndspåmelding for deltakere i rekruttkarusellen, for å unngå at man ikke får 
plass finalehelga. 
 
Nedkutting av finalehelg 2023, finale må heller flyttes til neste dressurstevne. 
 
100/23 Allround cup? Skal vi ha det neste år? 
Vedtatt at vi fortsetter med Allroundcup. 
Oppstart første stevne etter jul. Finalehelga foregår siste stevne før jul.  
Kun Orkdal rideklubb sine stevner er tellende. 
Fem beste dager uavhengig av gren (sprang, dressur, feltritt og distanse).  
 
101/23 Fiken, regnskap, økonomi 
Fiken er oppe og går. Det meste er lagt inn i Fiken fra 01.januar 2023. 

Ragnhild og Kine setter seg ned og tar en ny runde før jul. 

Vi er fornøyde så langt, og mener at det skal bli enklere å redegjøre for årsmøtet, samt for 
nestemann å ta over.  

102/23 Medlemsmøte 2024 
Dugnad må gjennomgås. 
Stevner, årsplan 
 
Noe interessant som trekker folk. Motivasjonsforedrag? 
Hilde foreslår Siggy, og styret bestemmer at hun hører med Siggy om hun kan ha et foredrag 
om hestepsykolgi etc. Siggy skal i utgangspunktet ha kurs i uke 6, så vi prøver å samkjøre 
dette når hun allikevel er her i Trøndelag.  
 
Må finne et passende sted som er tilgjengelig for de fleste. 
 
Gjennomgang av komitèarbeid. Styret må kontaktes ang avtaler og lagerbeholdning. 
 
103/23 Valgkomitè 
Valgkomitéen er i gang med arbeidet.  
Det er kommet spørsmål om vi kan legge ut på Facebook, men styret ser ikke at vi bør være 
deltakende i å skaffe nye styremedlemmer. Dette må være opp til valgkomitéen.  
Veileder for styrearbeid må gjennomleses av valgkomitéen for å gjøre denne jobben riktig, og 
uten innblanding fra styret.  
 
104/23 Teknisk personell. Utdanning fra egen klubb 
Det er veldig kostbart for oss å arrangere stevner på grunn av blant annet teknisk personell. Vi 
har Steward og banebygger feltritt, men er sårbare da vi har kun en i denne funksjonen.  



Vi trenger dommere og banebygger. Kan klubben sponse noen av klubbens medlemmer som 
har lyst? Kretsen betaler oppfriskning. 
Ragnhild legger ut tilbud på Facebook og hører om noen vil. Må være over 18 år. 
 
105/23 Statutter klubbmesterskap dressur, sprang og feltritt 2024 
Gjennomgang av statutter.  
 
Dressur: 
Para er spesielt da det ofte er få påmeldte. Det må være minst 3 påmeldte.  
Para slåes sammen med MC. Vi gjør om på navnene til Minitur, Lilletur, Mediumtur og 
Storetur. Viser til oppdaterte statutter. Statuttene må gjennomgås omtrent annethvert år. 
 
Sprang:  
Ingen reaksjoner kommet. 
 
Feltritt:  
Ingen reaksjoner kommet. 
 
Styret er bestemte på at statuttene er laget for at konkurransene skal være rettferdige, og for at 
de av rytterne som er klare for å snuse på neste klasse skal pushes til det. 
 
106/23 Førstehjelpskurs 
Ragnhild har forsøkt å kontakte flere arrangører, men ikke fått tilbakemelding enda.  
Vi kan høre med Hjemmetjenesten i Skaun. Må være rettet mot ulykker som går på typiske 
situasjoner vi kan havne i på stevner, men også for andre ting som kan oppstå. Hilde sjekker 
muligheten. 
 
107/23 Retningslinjer for arrangementskomiteer ang innkjøp 
Det har vært en del innkjøp som har vært over normalt forbruk i forbindelse med stevner. 
Styret må kontaktes ang. evt lager eller godkjenning. De forskjellige komitéene opplyses om 
dette. 
 
108/23 Komitéer for stevner og hvordan skal vi på best måte få nok dugnadsfolk på 
hvert arrangement 
 
Må sette mer krav til foreldre/foresatte. Vi må på grunn av dårlig oppmøte på dugnad gå 
tilbake til å sette opp folk fra medlemslista. Det vil bli lagt ut mulighet for å melde seg til de 
stevnene man kan, deretter fordeles oppgavene utover.  
Alle må hjelpe til på to arrangement, ett før og ett etter jul. 
 
109/23 Se over datoene på stevnekalenderen. NB: feltritt 
Viser til stevne og aktivitetskalender TRyK. 

Styret oppfordrer rideskolene i klubben til å delta på FERD- rideskolecup. 

110/23 Eventuelt 
 
Medlemsmøte med Siggy 09.februar. 
Årsmøte 10.mars 2023 
 
111/23 Nytt styremøte  



21.01.2023 hos Hege. 
 
 
Kine Bjørkvoll 
 

Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 
Foredrag med Siggy  Hilde 
Førstehjelpkurs Hjemmetjenesten i Skaun Hilde 
Leiekontrakt hestehenger Gjennomgang av forslag Alle 
Oppfølging av utsendte 
sponsorsøknader 

Ringerunde Ragnhild 

Oppfølging av utlovte 
sponsormidler 

Ringerunde Ragnhild 

Juniorgruppe lodde stemningen på neste 
årsmøte/medlemsmøte 

Ikke satt 

Sette plan for 2024  Sak overføres til styremøte 
januar 2024. 

Refleksvester Veterinær Bestille Ragnhild 
Befaring 
Motorsportssenteret 

 Ikke satt 

Statutter for spons av 
klubbens medlemmer 

Utarbeide forslag, sendes til 
resten av styret for 
gjennomlesing. 

Kine 

Loddsalg 2024 Finne en god løsning Overføres til senere 
styremøte 

Storcash Opprette medlemskap for 
bedre priser 

Kine 

Møte med områdeansvarlige Oppfordre til å finne 
tidspunkt 

Ragnhild 

Oppdatere 
førstehjelpspakken 

Kjøpe avlang 
presenning/duk for 
skjerming av skadede. 2x5-
2x6m. Evt to mindre 

Kine 

Kjøreliste stevne Utarbeide forslag Kine 
Sekretariat Finne aktuelle kandidater i 

medlemslista 
Ragnhild/Astrid S. 

Sekretariat Opplæring STRyK/Julie Astrid S. 
 
 


